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PARC NATURAL DE LES MUNTANYES DE PRADES 

El que ve al cap a tothom al veure la intenció de crear aquest Parc Natural son 
més restriccions, controls d’accessos i impediments per seguir fent el que hem 
fet fins ara a les muntanyes de casa nostra. No té cap sentit restringir accessos 
a esportistes i excursionistes que sempre hi hem conviscut, amb respecte i 
admiració. 

El que fóra bo, que aquesta figura de "Parc Natural" serveixi d'excusa (o motiu) 
per a dotar de personal qualificat en matèries forestals, faunístiques i en 
ciències per tal de promoure una gestió forestal sostenible a casa nostra. És 
necessari i vital per preservar això que tan estimem i discutim si requereix o no 
un major grau de "protecció". 

Si el Parc Natural de les Muntanyes de Prades ha de servir per promocionar el 
turisme i restringir les activitats dels qui hi viuen més val que no es creï cap 
nova figura de protecció. 

Si realment es vol protegir aquest massís boscós, és imprescindible atacar a la 
gestió mitjançant la ramaderia i els aprofitaments forestals. D'aquesta manera, 
reduint el volum de combustible i afavorint el creixement sa i estalvi del bosc, 
s'aconseguirà un increment de la biodiversitat, un decrement de patògens i 
plagues i un menor potencial d'incendi. 

Les decisions s’han de prendre des de la coneixença en primera persona, i no 
pas des d’un despatx a Barcelona. 

Espero que s'aprofiti per a crear una oportunitat positiva pel massís de les 
Muntanyes de Prades i la gent que hi viu i se l'estima. 

 


